
Zápis ze schůze Představenstva FIT++
dne 29. 10. 2023 v Thákurova 9, 350

Účastníci:
● Albert Havliček (Bert)
● Pavel Kolský
● Pavel Lehký
● Standa Lepič (online)
● Štěpán Pechman (stepech)
● Jan Pokorný (Čenda)
● Matyáš Rak (Maty)
● Marek Severa (Mára)
● Petr Šťastný (Soptík)
● Štěpán Tichý (Štěpi)

18:18 - Štěpi zahajuje schůzi.

0. Schválení programu schůze
Usnesení 01
Představenstvo FIT++ schvaluje program zasedání ve znění:

1. Schválení programu zasedání (typ: hlasování, čas: 5 minut)
2. Volba na posty Předsedy aMístopředsedy klubu FIT++ (typ: hlasování, čas: 15

minut)
3. Schválení zápisu z minulého zasedání (typ: hlasování, čas: 5 minut)
4. Informace o proběhlých akcích (typ: diskuze, čas: 30minut)
5. Informace o plánovaných akcích (typ: diskuze, čas: 20minut)
6. Momentální stav a plán pro stanovy FIT++ (typ: diskuze, čas: 20minut)
7. Diskuze k systému pro správu členství (typ: diskuze, čas: 15 minut)
8. Diskuze o jmenování delegáta za FIT++ v parlamentu SU (typ: diskuze, čas: 10

minut)
9. Informování o stavu financí FIT++ (typ: diskuze, čas: 20minut)
10. Různé

4-0-0 Usnesení bylo přijato

1. Volba na posty Předsedy a Místopředsedy klubu FIT++
Standa navrhuje Stepecha na předsedu.
Stepech souhlasí.
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Usnesení 02
Štěpán Pechman se stává novým předsedou klubu FIT++.

3-0-1 Usnesení bylo přijato

Stepech se ujímá vedení schůze.

Stepech navrhuje Berta na místopředsedu.
Bert souhlasí.

Usnesení 03
Albert Havliček se stává novýmmístopředsedou klubu FIT++.

2-0-2 Usnesení nebylo přijato

Usnesení 04
Albert Havliček se stává novýmmístopředsedou klubu FIT++.

3-0-1 Usnesení bylo přijato

2. Schválení zápisu schůze z 23. 5. 2023
Štěpi odchází a přeje nám plno úspěchů.
Marek dělá domácí úkoly na KOMy.

Usnesení 05
Představenstvo FIT++ schvaluje Zápis ze schůze Představenstva 15. 5. 2023 ve
formátu zaslaném do kanálu Zasedačka v 18:37.

4 -0- 0 Usnesení bylo přijato

3. Informace o proběhlých akcích

Za Linux a Nix workshop žádné problémy. Všechny vyřešeny namístě.
Maty: Kromě zničených disků účastníků bez problému.
Nix workshop, akce pro příznivce Nixu, asi 12 lidí. Na workshopu instalace Linuxu
kolem 50.
Archicafé, vyšší desítky lidí, hodně dojalo obsluhu. Lepší pohled od FA na to, že nám
na tom záleží.
Marek: Víc takových akcí, ale bez rušení kavárny.
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FIT Voda: docela fajn, poslední den pršelo, ale výlet v Lokti byl pěkný. Konečně se
přidal někdo z anglických studentů. Líbilo se to všem. Standovi se líbila hlavně první
noc.

Hello FIT
Překvapivě prázdný, registrace se naplnily až 2 dny před akcí. Minulý rok pár týdnů
předem.
Stepech: Nedával jsem tomu tolik času, řešil jsem jiný problémy. PRku se líbil Leo na
hlavní prezentaci. Lepší složení přednášek, už nebylo tolik špatně hodnocených. After
se povedla, sice kofola a pivo došlo rychle, větší spotřeba než minulý rok. Dostali jsme
rozbitou pípu, nejsme zodpovědní za škodu. Workshopymísto stánků? Lidi šli na
přednášky a 2 hodiny tam stáli sami a byli z toho smutní. Nejsem si jistý jak to řešit do
budoucna.
Všechno fajn. Wifi a tak bylo zařízeno, problém s počítačem před přednáškou. Menší
fuckup s přesunem na prohlídky.
Maty: Zase špatná organizace 2. várky prohlídek, s tím se nic neudělá. Skupinky
odcházely i po víc jak 10 lidech, pak byly moc velký a na jiný průvodce nikdo nezbyl.

Šifrovačka
Marek: Proběhla dobře, moc jsem to nezvládal organizačně, stálo to na Marušce
Kalouskové a Jirkovi Hellerovi kteří to zvládli úžasně a chci jím tímto poděkovat.
Feedback jenom pozitivní, asi 13 pomocníků jsmeměli.
Standa: Není ti vůbec rozumět.
Marek: To píše Standa, já mu taky nerozumím.
Na akci bylo 60 až 70 účastníků.

FITrip
Maty:
Na Sněžku, interested asi 25 lidí, účast 9, z nich 1 zaspal, malá účast asi kvůli
předpovědi počasí, ale ta se nevyplnila a nakonec bylo hezky. Akce se povedla.
Stepech: Plánujeme nějaký vánoční trhy?
Maty: Já nic neplánuju, ale jestli si to někdo vezme, tak se tomu nebráním.
Rád bych udělal jeden po zimním zkouškovém a jeden v létě ve zkouškovém.
Marek: hlásí se
Maty: Marek se hlásí.
Stepech: Marku kdykoli chceš mluvit mluv.
Marek: Výlet do Drážďan dobrý, ale byla malá účast, asi 5 lidí. Výlet supr, ale nečekejte
moc lidí. Návrh na výlet: Děčínský sněžník, Černá hora.
Maty: Děčín zní dobře.
Čenda: Vídeň, ale to je asi moc daleko.
Marek: Co víkendový fitrip?
Čenda: Organizuju teď 3 akce, takže to moc nestíhám.
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Marek: Děkuju, že jsi to řekl, to se mi bude hodit až budu přednášet. A to budumluvit i
tak, aby to slyšel Standa.

Stepech: Máme na webu nový kalendář, takže tam je všechno zaregistrovaný.
Byl AI talk: Měli jsme na tom svojí nálepku, pomáhali jsme to nějakýmu klukovi
propagovat. Mám strach, že to nedopadlo dobře. +-FEL z toho na poslední chvíli
vycouval.

Čenda: Nechceme koupit nějaký flešky?
Stepech: Problém je velká cena.
Čenda: Takmůžeme vzít nějaký nebrandovaný a dát na ně nálepky.

4. Informace o plánovaných akcích

Čenda: Plánuju deskovky na příští pátek. Ze STOHu přinesou deskovky. Když jsem to
řešil na FITu, tak jsem narazil, že na větší akce, kde jsou požadavky na fakultu, tak by
se měli řešit nějaké byrokratické věci. Vyplňování tabulek se souhlasy. Můžu tu
tabulku ukázat, nebo říct, co tam je. Kdyby chtěl někdo dělat nějakou větší akci na
FITu, tak by to chtělo řešit víc systematicky. Asi je fajn to řešit přes Jirku Škvora. Ten
mě poslal na tajemnici a ta na Martina Vrátila, tajemníka ICT, a tenmi dal nějakou
velkou tabulku, kde se musí řešit GDPR, bezpečnost.

Stepech: To zní jako výmysl ICT.
Zkoumali jsme něco se senátem?

Čenda: Ne, tohle mi přišlo tenhle týden, takže to řeším pro tuhle akci.
Chcete nějakou prázdnou tabulku? Abyste viděli co tam je?
Mára se hlásí.
Čenda: Povídej.
Mára: Můžeš po deskovkách napsat nějakou zprávu co se povedlo a tak?

Čenda: ok
V tom formuláři je nějaký školení první pomoci a bezpečnosti, to nevím jak se řeší a
pak GDPR.
Marek: Stačí mít při vstupu na akci ceduli, že se fotí a tak. Pokud nechce být focen, tak
ať se domluví.
Čenda: Je tohle někde sepsaný?
Marek: Někde to je, najdu to.

Čenda: Je to takovej todo list.
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Maty: S tím senátem to nezní jako špatný nápad.

Přístupy jít za Kadlečkem, vyřeší to strašně rychle. Na helpdesku je to pod jednou
záložkou, takže to můžete omylem hodin na Jirku Škvora a nevědět o tom.

Standa: Proč Marek zvedá ruku?
Marek: Jo sorry. Cituje nějaký legální text o focení na akcích.
Standa: Slyším každý 4. slovo.
Marek: Počkej až to dořeknu a pak ti to zopakuju.

Standa: Jsem rád, že mě slyšíte.

Marek: Jinak je to §84 nového občanského zákoníku.
Standa: K akcím. Chce to fakt fotit, z každý akce musí být aspoň 3 reprezentativní
fotky.
Čenda: Mám námitku, do teď jsme neřešili GDPR, takže to jsme teď řešili. Zároveň chci
říct, aby FIT++ fotilo na akcích, když je na těch akcích.

Teambuilding
Další naplánovaný je teambuilding.
Organizují to dva nováčci, Silva Němcová a Matěj Široký.
Zatím je to naplánovaný na 1.12., je to pátek, to je trochu k debatě.
Marek furt mluví o nějaký prezentaci. Chceme na teambuilding nějakou prezentaci,
jako byla na HelloFIT, jenom víc o SU a pro členy.
Marek: Jsem pro prezentaci pro členy FIT++ o SU a FIT++, kteří se zajímají o FIT++ a
tak. Kolem 20 až 30minut.

Marek: Budeme střílet lidi do záznamu!

Štěpán: Čendo chceš organizovat FIT Vánoce?
Čenda: Budu pryč.

Standa: Budeme na teambuildingu podněcovat lidi k tomu, ať si dělají vlastní akce?
Marek: To bych asi nedělal. Spíš bych seznámil lidi s klubem a pozicí v SU a bral to spíš
informačně, akce bych tam nedělal.
Standa: Nechceme nějaký brainstorming nových akcí?
Marek: Můžeme do toho šťouchnout. Ale ne říkat: teď si udělejte novou akci.
Já jsem pro, záleží na organizátorech.
Stepech: Já jsem taky pro.
Standa: Pokud z toho vylezou jedna dvě smysluplný akce, tak by to bylo fajn.
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FIT Vánoce
Máme termín někdymezi posledním a předposledním týdnem.
Maty: 18 až 22, s tím, že to je většinou pátek. Ale 22 je už dost pozdě před Vánocemi.
Marek: Jestli budememít organizační tým který si bude určovat termín, tak jim aspoň
dejme nějaký preferovaný list.
Maty: Byly někdy FIT Vánoce jindy než v pátek? Já myslím, že ne.
Standa: Myslím že jo, ale nevím přesně.
Je to přes celý den. Začínali jsme kolem dvanáctý.
Standa: No a kdo to bude dělat?
Stepech: Já tu nebudu.
Marek: Já bych to nechal až pomojí přednášce.
Stepech: Stejně to tady nevymyslíme. Standa bymohl, ten už tu určitě bude.
Maty: Já to určitě sám dělat nebudu, ale klidně si vezmu tu část s občerstvením.
Marek: Můžeme postoupit dál?
Standa: Když budeš mluvit víc nahlas, tak můžem.

Vracíme se k hellofitu.

Ekonomická činost. Nemámemoc akcí, které mají ekonomickou činnost, musíme při
víc jak 25 tisících odvádět 7 % z příjmu nad 25 tisíc SU. Přelívají se tam nevyužité
peníze z minulého semestru. FIT párty s tím dost počítala, ta poslední stála asi 40
tisíc.

Hello FIT vyždímal 22 tisíc, na FIT párty zbývá 28 tisíc.

Orienťák
Bert: Rozšiřujememapu a sháníme další orienťáky, kteří nám s tím pomůžou.
Standa: Pavel se vrátí kdy?
Všichni: IDK
Bert: Plánujeme to někdy na zlom březen/duben.

Nějaký další akce?
Bude FIT párty, bude LAN párty. Ale to je až v březnu, takže to nemusíme řešit teď.
Stepech: Budeme to ještě řešit my? Nebo to necháme až na další představenstvo?
Maty a Marek: Chceme to začít řešit my a předat to nějak v průběhu.
Stepech: Bude zase FIT párty tak pozdě nebo někdy dřív?
Nebyl problém čas v semestru, ale to, že dva dny potom byly zápočty z analýzy a DBS.

Marek: Já bych nastavil větší přenosovou rychlost této chůze.
Stepech: Jsme tu teprve hodinu a půl.

LAN párty se bude řešit až později.

Stránka 6 z 11



Zápis ze schůze Představenstva FIT++
dne 29. 10. 2023 v Thákurova 9, 350

6. Momentální stav a plán pro stanovy FIT++

Maty: Marku tady je místo vedle mikrofonu.
Marek: Přímo domikrofonu “Stanislave Lepiči”
Standa: Čus.

Chcememít čestné členství jako vyznamenání za činnost pro klub.
Nemůžeme jim odebrat hlasovací právo asi.
Nechceme pak zrušit volební kvórum?
Insert heated debata

Marek: Nechceme to řešit až když vyřešíme, jak actually bude vypadat to čestné
členství?
Stepech: Proč furt odcházíš?
Marek: Protože si dělám úkol na KOMy.

Marek: Můžeme teď vybrat nějaký tým, který tohle bude řešit.
A pak dát nějaký představenstvo za dva týdny, kde tohle budeme řešit?

Team stanovy: Stepech, Marek, Bert
Team volební řád: Maty

Diskuze k systému pro správu členství
Stepech: Nemáme lidi na to to spravovat, chceme něco, co už existuje. Něco nám
nabízelo Pod-O-Lee, jejich Hydru, je to overkill, ale tím že se o to nestarámemy, tak
by to nemusel být problém. Máme server od ICT, takže pokud víte o nějaké selfhosted
věci, tak sem s tím.
Taky by to chtělo do toho upravit web, Marek říkal, že ten aktuální není moc dobrý.
Standa: Web by chtěl udělat novej, ale nevím, jestli máme něco, v čem to udělat.
Stepech: Nemusíme najít něco hotovýho, ale i kdybychom našli něco jako Jekyll, tak je
to dobrý.
Bert: Je to jednoduchý, když najdeme dobrou templatu, tak jenom píšeme příspěvky v
Markdownu.

Standa: Hydra nebo strahovský IS je overkill. Něco menšího by bylo lepší.
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Stepech: Než něco najdeme, tak to musíme dělat ručně.
Marek: To je práce HR.

Marek: Nechceme se scházet častěji, nějaké sync meetingy? Ať můžeme reagovat na
aktuální situaci.

Diskuze o jmenování delegáta za FIT++ v parlamentu SU
Marek: Já se hlásím dobrovolně.
Stepech: Já s tím nemám problém.
Někdo proti Markovi?
Nikdo nic.

Standa (z Tallinnu): Všichni půjdem na parlament.
Marek: Já chci, aby můj zástupce byl Stanislav Lepič.

Informování o stavu financí FIT++
Máme 7734 Kč v hotovosti a 17965.18 Kč v bance. Máme novou kasičku, protože kluci
chtěli víc kasiček na Hello FIT, takže koupili víc kasiček. Jak jsme na tom s PR penězi?

Bert: Mám nabídku jedné firmy na 60 triček, ale nereagují.
Standa: Když to porovnáš s minulýma cenama, tak jak?
Bert: Je to dražší, ale byla inflace.
Mára: Minule byla kromě inflace i vadná výroba a muselo se to reklamovat.
Standa: Máme vůbec ještě grafiku na trika?
Bert: Mám jí na discordu, vytáhnul jsem to z Damiána.

Budeme nakupovat nápoje na teambuilding a FIT Vánoce.

Ze skladu v 14. patře musí zmizet sudy. Maty se o to postará.
Maty: Můžeme použít sklad ve sklepě?
Stepech: To by neměl být problém.

Marek: Dal jsem Stepechovi klíč. Navrhuji Alberta jako místopředsedu.
Stepech: Souhlasím, ale ne z důvodumístopředsedy. Chtěl bych, aby klíče dál kolovaly
po lidech, kdo je budou potřebovat.
Marek: Jakoukoli změnu o držení klíčů zapsat.
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Marek si nepřeřídil čas na hodinkách a chce nás vyhnat z budovy, Maty ho upozorňuje,
že se dnes měnil čas.

Různé
Markova přednáška

Je nás v představenstvu 5. Role zatím byly rozděleny PR, Předseda, Místopředseda.
Chyběl námHR, ze správce přijímání členů by se stal HR v pravém slova smyslu a řešil
by členství a všechno kolem lidí.

Dále bych rád zavedl dvě další pozice: pokladník, který by se staral o finance a dělal by
EČ, když by to bylo potřeba. Aby na to byl dedikovaný člověk a nemusel to řešit někdo
další.

Dále bych rád zavedl roli projekťáka, která by pomohla k organizaci akcí. Když by chtěl
někdo organizovat akci, tak by dal vědět projekťákovi, který by zajistil grafiku, pípu a
podobné věci, organizátoři by se pak starali jen o ten program.

Teď na discordu se dělá zodpovědná osoba: nějaký člověk, chtěl bych, aby to byl ten
projekťák. Myslím si, že by to víc motivovalo lidi organizovat akce, protože by toho
nemuseli dělat tolik. U velkých akcí by pak nebyl takový bordel, protože by to řídil
někdo, kdo ví co se děje. A nebyl by takový zmatek.

Standa: Pokladník jsem byl já, projekťáci jsme tak nějak byli všichni.
Marek: Rád bych, aby to bylo explicitní.

Byla by to pozice, která kope do lidí, ať dělají to, čemu se zavázali.
Mohl by hlídat, aby akce pokračovali (FITripy a tak).
Stepech: Bojím se, aby to na něj nebylo moc.
Marek: Proto na to bude mít team.

Chci aby se jasně ukázaly ty role, třeba na Discordu. Můžeme se na tom dohodnout?

PR je jasný: Správa sociálních sítí: Twitter, Instagram, Facebook, Discord
Marek vysvětluje u tabule a kreslí na ní.
Pavel Lehký to vzdal.

Marek: Po orgovi by se chtělo jenom, aby udělal pár fotek a udělal zprávu o akci.
Maty: Takže chceš, aby se zavedly zase zprávy o projektech, který nefungovaly?
Marek: No ano.
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Ostatní: Ale to nebude fungovat.

HR: Přijít na to, jak spravovat členy, starat se o to, aby klub měl kompetentní lidi na
věci, co potřebuje.

Stepech: Chceme to nějak zavést formálně?
Mára: Asi ne, to je blbý, máme proměnlivý počty lidí v představenstvu.
Stepech: Ale přesně tohle nám říkal Soptík, ať si rozdělíme role, že jim to tak
fungovalo.
Mi přijde, že se točíme v začarovaným kruhu. Kdy jednomu představenstvu trvá 9
měsíců zjistit, jak to funguje. A pak 3 měsíce funguje. A pak to řekne dalšímu, který
znova 9měsíců hledá a 3 další funguje.
Marek: Právě proto chci aby se role zavedly formálně, aby každý věděl, proč a jak to
funguje, ne, aby se jednou řekly někde na schůzi.

Mára: Projekťák taky bude kontrolovat, že je GDPR v pohodě a tak.

Stepech: Ale pozor, ta role vzniká, protože má těm lidem práci ulehčit, ne aby je
bombardoval úkolama.

Stepech: Tak to rovnou zkusíme na FIT Vánocích?
Marek: Nebo FITrip. Já bych to rád prezentoval na teambuildingu.

Klubovna
Mohli bychom si ne nutně přivlastnit nějakoumístnost, ale víc se v ní angažovat, třeba
nějaký respirium. Mohly bychom z toho dlouhodobě těžit my, nebo i škola.
Dlouhodobě můžeme pracovat na vlastní místnosti v nové budově.
Teď je na to ideální čas.

Marek: Klidně bych dělal akce, který jsou víc v černých číslech.

Stepech: Když se budeme starat o respírko, tak při rušení by to muselo jít i přes nás a
zabránilo by to většímu rušení respírií.
Mára: Místnost v nové budově chcememít na papíře.
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Rozdělení rolí tedy:
● Předseda - Stepech
● Místopředseda - Bert
● Pokladník - Standa
● Projekťáci - Marek, Maty
● PR - Stepech
● HR - Bert
● Discord - Bert

Štěpán: Je taky nutný předělat disk, přesunu to na sdílený disk od Google.

TODO LIST:
● Stanovy
● Volební řád
● Jmenovat delegáta
● Nechat se jmenovat předsedou
● Scházet se víc
● Systém pro správu členů
● Předělat disk +mail

Marek: Rád bych nadnesl, že Štěptich, viceprezident SU, říkal, že máme dobrýho PR.
Standa: Bylo by dobrý mít nějaký pravidelný akce, který by udržoval FIT++ ducha.
Stepech: Můžeme zkusit ukrást FIT pivo zpátky.
Bert: Můžeme zkusit deskovky.

Marek, čtouc zápis: My nechceme udžovat FIT++ ducha, my ho chceme posílit!!!

21:43 - Schůze ukončena.
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